

President's Report: Restigouche North Minor Hockey Association

Date: Monday August 26th, 2024

Location: Campbellton Civic Center

Hello everyone,

Welcome to the second meeting of the Restigouche North Minor Hockey Association for the 2024-25 season!

This additional session will give us a chance to review initial reports, receive updates, and make important decisions. In the coming weeks many selections will also take place. It will be important that all of our processes are fair, transparent, and effectively communicated.

I also wanted to let you know that I've recently completed the Intercultural Skills in Sport eLearning module from coach.ca. While this course isn't one we usually complete, it provides valuable information on inclusion, diversity, and equity that can be beneficial for everyone involved in our association.

Congratulations to Joëlle Landry, Marc Lavigne, Jamie Isaac, and Kenny Levesque for their well-earned awards!

Thank you to everyone involved for your ongoing commitment to our hockey community!

Have fun!

Troy Arseneault
President, Restigouche North Minor Hockey Association

Rapport du Président : l'Association du Hockey Mineur du Restigouche Nord**Date : Lundi 26 août 2024****Lieu : Centre Civique de Campbellton**

Bonjour à tous,

Bienvenue à la deuxième réunion de l'Association du Hockey Mineur du Restigouche Nord pour la saison 2024-25 !

Cette séance supplémentaire nous donnera l'occasion de passer en revue les premiers rapports, de recevoir des mises à jour et de prendre des décisions importantes. Au cours des prochaines semaines il y aura aussi de nombreuses sélections à faire. Il sera important que tous nos processus soient justes, transparents et bien communiqués.

Je voulais également vous informer que j'ai récemment complété le module de formation en ligne sur les compétences interculturelles en sport de coach.ca. Bien que ce cours ne soit pas habituellement au programme, il offre des informations précieuses sur l'inclusion, la diversité et l'équité, qui peuvent être bénéfiques pour tous les membres de notre association.

Félicitations à Joëlle Landry, Marc Lavigne, Jamie Isaac et Kenny Levesque pour leurs prix bien mérités !

Merci à chacun d'entre vous pour votre engagement continu envers notre communauté de hockey !

Ayez du plaisir !

Troy Arseneault
Président, Association du Hockey mineur du Restigouche Nord